
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

01.02.2017                                          м. Черкаси                                            № 11

    

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Зуєнко В.Л. (при розгляді питань 1-10), 

Коваленко О.А., Лашкул В.Г. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Онищак Л.В. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Височин  

Валерій Петрович 

- директор КП «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

Величко 

Любов Григорівна 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський академічний театр ляльок 

Черкаської обласної ради» 

Веретільник 

Володимир Михайлович 

- голова Черкаської обласної організації ветеранів 

Гладун  

Ольга Дмитрівна 

- кандидат на посаду директора комунальної 

установи «Черкаський обласний художній музей» 

Черкаської обласної ради 

Годований  

Олександр 

Володимирович 

- кандидат на посаду директора комунального 

підприємства "Регіональний навчально-практичний 

центр розвитку багатофункціональних кооперативів 

Черкаської обласної ради " 

Демченко  

Алла Миколаївна 

- кандидат на посаду директора комунального 

підприємства «Черкасиоблкіно» Черкаської 

обласної ради 



 

Капкаєва  

Лілля Павлівна 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Обласна універсальна наукова бібліотека 

імені Тараса Шевченка» Черкаської обласної ради 

Качуріна 

Олена Леонідівна 

- в.о. директора комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник начальника відділу організації надання 

медичної допомоги дорослому населенню, 

бухгалтерського обліку та кадрової роботи 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового розвитку 

облдержадміністрації 

Ластівка  

Петро Петрович 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський академічний обласний 

український музично-драматичний театр ім. Т.Г. 

Шевченка Черкаської обласної ради» 

Лебедцов  

Борис Борисович 

- в.о. директора обласного комунального 

підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" 

Черкаської обласної ради 

Мартинова 

Ольга Михайлівна 

- голова обласного відділення Спілки майстрів 

народного мистецтва України 

Островський 

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації 

Паливода 

Олександр Васильович 

- директор Черкаського регіонального управління 

Державної спеціалізованої установи «Державний 

фонд сприяння молодіжному житловому 

будівництву» 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   

Печиборщ 

Олександр Валерійович 

- заступник начальника управління капітального 

будівнимцтва Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 

Сіренко  

Леонід Васильович 

- директор комунального закладу "Обласна 

спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа 

олімпійського резерву" Черкаської обласної ради 

Степенькіна 

Парасковія Яківна 

- кандидат на посаду директора Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного 

заповідника 

Таран  

Галина Михайлівна 

- кандидат на посаду директора Кам’янського 

державного історико-культурного заповідника 

Ткаченко 

Володимир Тарасович 

- голова Черкаської обласної організації Національної 

спілки письменників України 

Ушакова   

Лідія Володимирівна 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Обласна бібліотека для дітей» Черкаської 

обласної ради 

 

 



Федоренко  

Олена Антонівна 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Обласна бібліотека для юнацтва імені 

Василя Симоненка» Черкаської обласної ради 

Щербатих  

Людмила Степанівна 

- завідувач комунального підприємства «Черкаська 

центральна районна аптека № 5 Черкаської обласної 

ради»  
 

У засіданні взяли участь: голова обласної ради Вельбівець Олександр 

Іванович, перший заступник голови обласної ради Тарасенко Валентин 

Петрович, депутат обласної ради Воронов Сергій Павлович. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про призначення Ластівки П.П. на посаду директора-художнього 

керівника комунального закладу "Черкаський академічний обласний український 

музично-драматичний театр ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради". 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
2. Про призначення Величко Л.Г. на посаду директора-художнього 

керівника комунального закладу "Черкаський академічний театр ляльок 

Черкаської обласної ради". 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
3. Про призначення Гладун О.Д. на посаду директора комунальної 

установи "Черкаський обласний художній музей" Черкаської обласної ради. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
4. Про призначення Капкаєвої Л.П. на посаду директора комунального 

закладу "Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса Шевченка" 

Черкаської обласної ради. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
5. Про призначення Федоренко О.А. на посаду директора комунального 

закладу "Обласна бібліотека для юнацтва імені Василя Симоненка" Черкаської 

обласної ради. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
6. Про призначення Ушакової Л.В. на посаду директора комунального 

закладу "Обласна бібліотека для дітей" Черкаської обласної ради. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
 



7. Про призначення Степенькіної П.Я. на посаду директора Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
8. Про призначення Таран Г.М. на посаду директора Кам’янського 

державного історико-культурного заповідника.  

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
9. Про призначення Демченко А.М. на посаду директора комунального 

підприємства "Черкасиоблкіно" Черкаської обласної ради. 

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   
 

10. Про призначення Годованого О.В. на посаду директора комунального 

підприємства "Регіональний навчально-практичний центр розвитку 

багатофункціональних кооперативів Черкаської обласної ради". 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 
 

11. Звіт виконуючого обов’язки директора ОКП «Готельний комплекс 

«Дніпро» Черкаської обласної ради про роботу підприємства у 2016 році та план 

роботи на 2017 рік.  

Лебедцов  

Борис Борисович 

- в.о. директора ОКП «Готельний 

комплекс «Дніпро» Черкаської 

обласної ради 

12. Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду 

майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої 

рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

13. Про передачу майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   

14. Про оренду комунального майна бюджетною установою. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
15. Про оренду майна комунального підприємства "Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради". 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
16. Про списання майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
 



17. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати на 

2017 рік. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   

18. Про встановлення пільгової орендної плати на 2017 рік. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   

19. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2017 рік. 

Кравцова  

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії   

 

20. Про план роботи постійної комісії на 2017 рік. 

Кравцова  

Наталія Олегівна 
 

- голова постійної комісії   

 

1. СЛУХАЛИ:  

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулося засідання конкурсної комісії. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський академічний обласний український музично-

драматичний театр імені Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» переможцем 

став Ластівка Петро Петрович. 

Враховуючи заяву Ластівки П.П. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка поцікавилась, чи постійна комісія обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту підтримала 

призначення Ластівки П.П. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський академічний обласний український музично-драматичний театр 

імені Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради».  

Наталія Олегівна запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Ластівки Петра Петровича на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський академічний обласний український музично-драматичний 

театр ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради», проект рішення обласної 

ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 



„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський академічний театр ляльок Черкаської 

обласної ради» переможцем стала Величко Любов Григорівна. 

Враховуючи заяву Величко Л.Г. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Величко Любові Григорівни на посаду директора комунального 

закладу «Черкаський академічний театр ляльок Черкаської обласної ради», 

проект рішення обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/2 додається до протоколу (додаток 4). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунальної установи «Обласний художній музей» Черкаської обласної ради 

переможцем стала Гладун Ольга Дмитрівна. 

Враховуючи заяву Гладун О.Д. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 5). 

 



ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Гладун Ольги Дмитрівни на посаду директора комунальної 

установи «Обласний художній музей» Черкаської обласної ради, проект рішення 

обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/3 додається до протоколу (додаток 6). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального закладу «Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса 

Шевченка» Черкаської обласної ради переможцем стала Капкаєва Лілля 

Павлівна. 

Враховуючи заяву Капкаєвої Л.П. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Капкаєвої Ліллі Павлівни на посаду директора комунального 

закладу «Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса Шевченка» 

Черкаської обласної ради, проект рішення обласної ради, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/4 додається до протоколу (додаток 8). 

„За“ – 6,  „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 



комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального закладу «Обласна бібліотека для юнацтва імені Василя 

Симоненка»  Черкаської обласної ради переможцем стала Федоренко Олена 

Антонівна. 

Враховуючи заяву Федоренко О.А. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Федоренко Олени Антонівни на посаду директора комунального 

закладу «Обласна бібліотека для юнацтва імені Василя Симоненка» Черкаської 

обласної ради, проект рішення обласної ради, рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/5 додається до протоколу (додаток 10). 

„За“ – 6,  „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального закладу «Обласна бібліотека для дітей» Черкаської обласної ради 

переможцем стала Ушакова Лідія Володимирівна. 

Враховуючи заяву Ушакової Л.В. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Ушакова Л.В., яка розповіла про організацію роботи бібліотеки, а саме: 

про створення аудіокниг для сліпих читачів, проведення групових занять для 

старшокласників, постійне оновлення сайту бібліотеки. Лідія Володимирівна 

наголосила на необхідності обласної фінансової підтримки для поповнення 



книжкового фонду у зв’язку з прийняттям нової навчальної програми для учнів 

молодших класів. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Ушакової Лідії Володимирівни на посаду директора комунального 

закладу «Обласна бібліотека для дітей» Черкаської обласної ради, проект 

рішення обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 6,  „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника переможцем 

стала Степенькіна Парасковія Яківна. 

Враховуючи заяву Степенькіної П.М. від 09.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Степенькіної Парасковії Яківни на посаду директора Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника, проект рішення 

обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/7 додається до протоколу (додаток 14). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 



Кам'янського державного історико-культурний заповідника переможцем стала 

Таран Галина Михайлівна. 

Враховуючи заяву Таран Г.М. від 05.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Таран Галини Михайлівни на посаду директора Кам'янського 

державного історико-культурний заповідника, проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/8 додається до протоколу (додаток 16). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

запровадженої контрактної форми роботи у сфері культури та конкурсної 

процедури призначення керівників державних та комунальних закладів культури 

7 грудня 2016 року відбулися засідання конкурсних комісій. Згідно з рішенням 

комісії та відповідно до оформлених протоколів на посаду директора 

комунального підприємства «Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради 

переможцем стала Демченко Алла Миколаївна. 

Враховуючи заяву Демченко А.М. від 11.01.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

культури та взаємозв'язків з громадськістю облдержадміністрації щодо 

призначення Демченко Алли Миколаївни на посаду директора комунального 

підприємства «Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради, проект рішення 

обласної ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Колодку І.Л, який повідомив членам комісії, що відповідно до Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, 

згідно з Порядком укладання контрактів з керівниками підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області та затвердження типових форм контрактів переможцем конкурсу на 

посаду директора комунального підприємства «Регіональний навчально-

практичний центр розвитку багатофункціональних кооперативів Черкаської 

обласної ради» визначено Годованого Олександра Володимировича. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення 

Годованого О.В. директором Підприємства та укладання з ним контракту 

терміном на один рік. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 19). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати подання управління 

агропромислового розвитку облдержадміністрації щодо призначення Годованого 

Олександра Володимировича на посаду директора комунального підприємства 

«Регіональний навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних 

кооперативів Черкаської обласної ради», проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/10 додається до протоколу (додаток 20). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Лебедцова Б.Б., який ознайомив членів комісії з роботою обласного 

комунального підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної 

ради у 2016 році та розповів про план роботи на 2017 рік.  

Текст звіту додається до протоколу (додаток 21). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І., який поцікавився питанням проведення громадських 

слухань щодо передачі в оренду об’єкта комунальної власності за адресою: 

м. Черкаси, вул. Менделєєва, 4.  



Кравцова Н.О. наголосила на тому, що даний об’єкт є непривабливим 

для орендарів оскільки земля, на якій він знаходиться, належить місту. Крім 

того, ліквідація сміттєзвалища та укріплення будівлі, які знаходяться на даній 

території, вимагають великих коштів.  

Воронов С.П. запропонував розробити проект рішення обласної ради, 

який би передбачав заборону голові обласної ради Вельбівцю О.І. підписувати 

документи щодо передачі в оренду чи продажу об’єкта за адресою: м. Черкаси, 

вул. Менделєєва, 4.  

Кравцова Н.О. запропонувала рекомендувати заслухати звіт 

виконуючого обов’язки директора ОКП «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради про роботу підприємства у 2016 році та план роботи на 

2017 рік на пленарному засіданні обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/11 додається до протоколу (додаток 22). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням 

обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI» підготовлено управлінням майном 

обласної комунальної власності з метою приведення регуляторних актів у 

відповідність до чинного законодавства України. 

Статтею 19 Закону України «Про оренду державного та комунального 

майна» передбачено, що методика розрахунку орендної плати та пропорції її 

розподілу для об'єктів, що перебувають у комунальній власності, визначаються 

органами місцевого самоврядування на тих самих методологічних засадах, як і 

для об'єктів, що перебувають у державній власності. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 23). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням 

обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI», рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/12 додається до протоколу (додаток 24). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проект рішення 

обласної ради «Про передачу майна комунальної власності» підготовлено на 

підставі звернень Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації, комунального 



закладу «Черкаський обласний центр профілактики та боротьби зі СНІДом» 

Черкаської обласної ради щодо проведення майнових операцій для належного 

утримання, використання та експлуатації комунального майна відповідно до 

норм чинного законодавства. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 25). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати звернення Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації, комунального закладу «Черкаський 

обласний центр профілактики та боротьби зі СНІДом» Черкаської обласної ради 

щодо передачі майна комунальної власності, проект рішення «Про передачу 

майна комунальної власності», рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/13 додається до протоколу (додаток 26). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про оренду 

комунального майна бюджетною установою» підготовлено управлінням майном 

виконавчого апарату обласної ради з метою ефективного використання майна та 

враховуючи звернення, що надійшло до обласної ради від комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності» стосовно надання дозволу на передачу в оренду 

приміщення, загальною площею 787 кв.м., за адресою: м. Черкаси, 

вул. Смілянська, 131/1, з орендною платою 1 грн. в рік Головному управлінню 

Держгеокадастру у Черкаській області. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 27). 

У зв’язку з відмовою орендаря брати зазначене приміщення в оренду 

доповідач запропонував залишити даний проект рішення без розгляду. 

 

ВИРІШИЛИ: у зв’язку з відмовою Головного управління Держгеокадастру у 

Черкаській області брати приміщення, загальною площею 787 кв.м., за адресою: 

м. Черкаси, вул. Смілянська, 131/1, з орендною платою 1 грн., в оренду, 

залишити проект рішення «Про оренду комунального майна бюджетною 

установою» без розгляду та не рекомендувати розглядати питання на президії та 

сесії обласної ради. 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

оренду майна комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради» підготовлено управлінням майном виконавчого апарату обласної 

ради з метою ефективного використання майна та враховуючи звернення, що 

надійшло до обласної ради від комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 



Черкаської обласної ради» щодо надання дозволу на передачу в оренду 

огородженої площадки, загальною площею 500 кв.м., за адресою: м. Черкаси, 

вул. Смілянська, 168.  

За попередніми розрахунками, при реалізації даного рішення у 

підприємства є можливість отримати близько 1600 грн. прибутку в місяць. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 28). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення КП «Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради» щодо надання дозволу на передачу в оренду 

огородженої площадки та проект рішення обласної ради «Про оренду майна 

комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради», 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/14додається до протоколу (додаток 29). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення 

обласної ради «Про списання майна комунальної власності» підготовлено 

відповідно до Порядку списання об'єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області з метою проведення майнових 

операцій для належного утримання, використання та експлуатації майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

Доповідач поінформував про звернення Черкаського обласного 

кардіологічного центру щодо надання дозволу на списання електрокардіографа 

ЕК12Т-01 «Р-Д» 2008 року випуску, що перебуває на балансі закладу, проте його 

подальше використання неможливе у зв'язку зі значним зносом і недоцільністю 

проведення ремонтних робіт.  

Матеріали щодо списання основних засобів надано закладом у повному 

обсязі відповідно до вимог, встановлених Порядком.  

У разі надання дозволу на списання зазначеного медичного обладнання 

кошти, що надійдуть від його утилізації, будуть використані суб’єктом 

господарювання для розвитку матеріально-технічної бази. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 30). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення Черкаського 

обласного кардіологічного центру щодо надання дозволу на списання 

електрокардіографа, проект рішення «Про списання майна комунальної 

власності», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/15 додається до протоколу (додаток 31). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати на 2017 

рік» підготовлений управлінням майном виконавчого апарату обласної ради 

враховуючи звернення комунальних підприємств «Облпаливо» Черкаської 

обласної ради, «Аеропорт Черкаси», «Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності», «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради, «АТП Черкаської обласної ради», «Черкаська 

центральна районна аптека №5 Черкаської обласної ради», «Обласна 

спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа олімпійського резерву» 

Черкаської обласної ради щодо звільнення цих підприємств і установ від сплати 

50 відсотків надходжень від орендної плати до загального фонду обласного 

бюджету. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 32). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунальних 

підприємств "Облпаливо" Черкаської обласної ради, "Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради", "Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності", "Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської 

обласної ради, "АТП Черкаської обласної ради", "Черкаська центральна районна 

аптека №5 Черкаської обласної ради", "Фармація", "Обласна спеціалізована 

дитячо-юнацька спортивна школа олімпійського резерву" Черкаської обласної 

ради" щодо звільнення на 2017 рік від сплати 50 відсотків надходжень від 

орендної плати до загального фонду обласного бюджету, проект рішення «Про 

часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати на 2017 рік», 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/16 додається до протоколу (додаток 33). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що на підставі звернень від 

Черкаського регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової 

установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву», 

Черкаської обласної організації Національної спілки письменників України, 

Черкаської обласної організації ветеранів, Черкаського обласного осередку 

Національної спілки майстрів народного мистецтва України та Черкаської 

обласної державної адміністрації управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлений проект рішення «Про встановлення пільгової 

орендної плати на 2017 рік», яким передбачено встановлення на 2017 рік 

пільгової орендної плати у розмірі 1 грн. за орендовані приміщення. 



ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала не підтримувати клопотання 

управління майном обласної комунальної власності виконавчого апарату 

обласної ради щодо встановлення пільгової орендної плати на 2017 рік 

зазначеним підприємствам. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/17 додається до протоколу (додаток 34). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про план роботи Черкаської обласної ради на 2017 рік» та 

запропонувала підтримати його, рекомендувати до розгляду на сесії обласної 

ради, а також пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

Текст проекту рішення та додатку додається до протоколу (додаток 35). 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 11/18 додається до протоколу (додаток 36). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка ознайомила членів комісії з проектом плану роботи 

постійної комісії обласної ради з питань комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики на 2017 рік і запропонувала його затвердити. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики на 2017 рік 

(додається, додаток 37). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

 

Голова  комісії                                                                            Н. Кравцова 

 

Секретар                                                                                      В. Костюченко 

 


